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Reunió Regional RPP 
 

Lleida, 29 d’abril de 2015 
 

Per part del SAP us informem resumidament dels punts tractats a la darrera reunió regional 
entre sindicats i cap de la regió. 
 
Felicitacions a la RPP: 

 S’han lliurat un total de 153 felicitacions i se n’han denegat 2. 

 Hi ha hagut un problema amb dos companys que no han rebut la felicitació que els 
tocava i per part de la regió es comprometen a lliurar-les l’any que ve. 

 
Efectius que desenvolupen tasques superiors a la seva categoria: 

 Per part del sots cap de la regió es manifesta que a Ponent no hi ha ningú que realitzi 
tasques que no li corresponen (agent fent de caporal, caporal fent de sergent etc...) 

 Donat que en alguna ocasió ens ha arribat alguna queixa en aquest sentit us demanem 
que si es produeix aquesta situació ens ho digueu. 
 

Previsió unificació de sales: 

 Per part de la regió no es disposa de cap informació al respecte. 

 Posterior a la resposta de la Regió es va proposar aquest tema al consell de la policia 
on ens van manifestar que no es preveu cap canvi a mig/curt termini (Comunicat consell 
de la policia 24/04/2015) 
 

Us de defensa extensible i esprai de defensa per part dels agents que en disposin: 

 Els comanaments de la regió ens adrecen a la DGP per que ens donin resposta a 
aquesta petició ja que no depèn d’ells. 

 Al consell de la policia de data 24/04/2015 ens van denegar aquesta petició. 
 

Control de pas per part de dos dotacions tant en servei de dia com de nit: 

 En breu ha de sortir un protocol a nivell general en que es detallarà la manera i el 
número d’efectius per fer els controls de pas. La regió restarà a l’espera d’aquesta 
publicació. 
 

Formació en matèria de gihadisme: 

 Ens informen que els cap de torn i altres comanament ja han rebut una formació sobre 
aquest tema. No en la seva besant d’autoprotecció o maneres d’actuar sinó per la 
besant cultural i social. 
Són aquests comanaments que han de fer-ho arribar als agents. 

 En relació a maneres d’actuar o autoprotecció ens remeten al protocol que ha de sortir 
properament. 
 

Gestió aparcament comissaria de Lleida: 

 Demanem que es torni a informar de les normes, i que en cas de “sanció” aquesta es 
faci per escrit a la persona afectada i tingui dret a rèplica. Ens informen que prenen nota 
per modificar aquests punts. 
 
 

http://www.sap-ugt.cat/?p=10699
http://www.sap-ugt.cat/?p=10699
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Canvi equips informàtics: 

 El canvi està previst pel mes de Juliol. 

 Per part del SAP tornem a demanar que es deixi algun dels equips vells que funcionen 
correctament, des d’administració ens diuen que això no és possible (Comunicat canvi 
ordinadors) 

 
Equips de so a les recepcions de comissaries: 

 Demanem que es doti d’algun sistema de comunicació a les recepcions per tal que 
l’agent que està a la mateixa no tingui que sortir fora per parlar amb els ciutadans. Ens 
manifesten que aquesta petició s’ha de fer a nivell general del cos. 
 

Climatització de comissaries: 

 S’està començant a preparar els equips per tal que no passi com l’any anterior amb 
l’arribada de calor. 

 Els equips informàtics que hi ha a les comissaries per regular la climatització i dels que 
no funciona pràcticament cap es renovaran progressivament. 
 

Seguretat comissaries: 

 Darrerament s’ha realitzat un informe per part dels caps de les diferents ABP de la regió 
amb les mancances que troben en aquest sentit. Aquest informe ha estat enviat a la 
comissaria general corresponent per tal de millorar la seguretat. 
 

Petició de grup 200 a Lleida: 

 Per part de l’ABP no hi ha cap intenció en muntar un grup d’aquest tipus. 
 

Connexió a la PGME des de la OAC d’Artesa de Segre: 

 S’ha intentat en diverses ocasions i no ha estat possible, a hores d’ara s’està a l’espera 
de la solució. 
 

Vestidor dones comissaria de Lleida: 

 Per part del departament d’infraestructures s’ha presentat un projecte per ampliar i 
poder eliminar les mitges taquilles. Properament si es viable es realitzarà la reforma. 
 

Sala menjador de la comissaria de Ponts: 

 Continua a la llista de “feines pendents” i no es prioritari. 
 

Manca vehicles 4x4 a la regió: 

 Es reconeix que no hi ha suficients vehicles d’aquest tipus i que ningú pregunta a la 
regió a l’hora de fer el repartiment. 

Problemes de cobertura: 

 Properament s’instal·larà un nou repetidor a la ciutat per millorar les comunicacions via 
emissora. 

 
Si voleu ampliar la informació o comentar algun dels temes teniu a la vostra disposició als 
delegats del SAP al territori. 

EL CANVI HA COMENÇAT 

http://www.sap-ugt.cat/?p=10377
http://www.sap-ugt.cat/?p=10377

